
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Afbud: Trine, Karina, Thor 

 

Tilstede: Henrik, Gitte, Marianne, Majken, Linda, Sofie, Katrine, Anne Mette, Mikkel 

 

Dagsorden:  

 

1. Nyt fra elevrådet Seneste møde i elevrådet var uden deltagere fra 5. og 6. klasse, de var til 

madkundskab. 

Evaluering spil-danskdag. Forskellige tilbagemeldinger, nogle gode og nogle kedelige 

sange. 4. klasse ville også gerne have optrådt. Flere forældre fra bestyrelsen deltog. 

Ønsker fra klasserne: klassedyr og kæledyrsdag. 3. kl. vil gerne være med i legene med 

legepatruljen. Eleverne vil gerne have en pude at sidde på i fællesrummet til koncerter mm. 

 

2. Punkt fra ”Folkeskolens kvalitetsprogram” vedr. karakterer – pt. fra 8. klasse – 

mulighed også i 6. og 7. klasse 

De enkelte skoler kan være med til selv at bestemme på nogle områder, blandt andet om der 

skal gives karakterer i 6. og 7. klasse.  

Bestyrelsens og elevrådets holdning: Man er for lille i 6. klasse. Det kan være svært både at 

skifte skole og skulle forholde sig til karakterer i 7. klasse. Der er andre evalueringer som er 

tilstrækkelige for at vurdere elevens niveau.  

 

3. Foredrag om grimt sprog på onsdag – praktisk hjælp? Jesper Dybdal laver sandwich. 

Kager modtages gerne, ellers købes der småkager. 

Bordopsætning i grupper, hvor forældre og medarbejdere er blandede. Kom gerne og hjælp 

fra 16.30. 

 

4. Henvendelse fra forældre vedr. fodgængerfelt – kort opdatering 

Anne Mette har kontaktet trafikafdelingen i kommunen. 

Svar er efterfølgende indtastet her: 

Som aftalt pr. telefon, får du her en skriftlig besvarelse på forældrehenvendelsen angående forespørgslen om 
fodgængerfelt, hvor der i dag er blinksignaler, og hvor skolepatruljen står.  
 
Når vi skal etablere vejanlæg, opsætte skiltning eller etablere vejafmærkning, skal projekterne godkendes af politiet. 
Meldingen herfra er ofte, at fodgængerfelter skaber en falsk tryghed, hvor børnene kan glemme at se sig for – særligt, 
når det er på lige strækninger. Yderligere vil bilister oftest opleve, at de ikke skal holde for fodgængere, og på sigt vil de 
blive ”blinde” for fodgængerfeltet, og derved risikere at påkøre fodgængere i fodgængerfeltet.  
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Ligeledes etableres fodgængerfelter, hvor antallet af krydsende fodgængere er stort.  
Behovet for krydsning er der selvfølgeligt om morgenen, når børnene møder i skole, men dette 

krydsningsbehov mener vi, at den eksisterende skolepatrulje og tilhørende anlæg/skiltning klarer. 

 

5. Dialogmøde, hvor Majken, Henrik og AM deltog – vi nåede pkt. a. og b. sidste gang 

 a. Budget 2025 

 b. Koordineret feriepasning 

 c. Digitaliseringsstrategi  

Opgave til bestyrelsen: Udarbejde princip for anvendelse af digitale redskaber - se 

bilag 

 d. Folkeskolens kvalitetsprogram 

Tage beslutninger i forhold de nye frihedsgrader i ”Folkeskolens Kvalitetsprogram” 

Kvalitetsprogrampunkterne ridses op og vi arbejder videre med dem i det i det nye år. 

 

Som i pkt 2: De enkelte skoler kan være med til selv at bestemme på nogle områder. Det er 

muligt at afskaffe den 45 min daglige bevægelse, som ikke er idræt og svømning.  

 

Afskaffelse af af krav om fuld kompetencedækning i indskolingen: Det er vigtigere at de 

yngste elever har den samme lærer i de fleste timer. 

 

Repræsentation af det lokale erhvervsliv mv i skolebestyrelsen: Vi er i forvejen meget 

involveret i det lokale erhvervsliv.  

 

Se endvidere på VildMedViden: https://sites.google.com/vhkskole.dk/vildmedviden/start  

 

6. Nyt fra: 

a. LBO/SFO – medarbejder  

Der er gang i juleforberedelser og julegaveværksted i vuggestue, børnehave og sfo. 

Ingen svømning, men masser af julehygge i december. De kommende uger er der 

forældresamtaler i børnehaven. 

b. LBO/SFO – leder – ny studerende 1. december i børnehaven. I børnehaven starter der 

også en ny pædagog, Laila Johannesen 

Madordningen i vuggestuen: Camilla kommer og hjælper de næste par uger. Der arbejdes på 

at finde en løsning indtil Hanne kommer tilbage. 

KIDS tilsyn i sidste uge, venter på tilbagemeldingen. 

Juletræsfest i start december. 

c. Skolen – medarbejder. Forældresamtaler i de næste par uger. Herefter begynder 

julehyggen, der er forskellige traditioner i de enkelte klasser. 

d. Skoleleder – Ansættelsessamtaler LBO-leder, der er kommet tre ansøgninger. Anne 

https://sites.google.com/vhkskole.dk/vildmedviden/start


Mette er blevet spurgt om hun vil påtage sig en mentorrolle for den ny LBO-leder.  

Skoleudviklingssamtale, Anders Norup kommer på besøg.   

Indskrivning snart. 

e. Andre 

7. Bordet rundt - Mikkel spørger om årsagen til de 4 børn som er stoppet. Kunne vi have gjort 

noget for at ændre på det? Det vurderer vi ikke at vi kunne. Alle fire børn bor i Farsø 

Skoledistrikt.  

 

8. Mulighed for høring – styrelsesvedtægt – se bilag – ingen kommentarer 

 

9. Næste møde – 10/12-2024 julefrokost, mad, quiz og pakkespil (gerne flere pakker pr 

person) 

 

10. Evt.  

Hvordan går det med mobilfri i klubben? Katrine fortæller at flere har meldt sig ud fordi de 

ikke må bruge telefonerne. 

Majken har forhørt sig om foredragsholder Kurt Kragh, fra rejseholdet. Kan man lave et 

arrangement med ham for forældre og andre, evt. i samarbejde med forældreforeningen? 

 

Referat v/ Linda 


